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Proces-verbal 
încheiat în ședința Comisiei de ecologie, protecţia mediului şi igienizare 

din data de 18 iulie 2023, ora 8,30 
 

Ședința s-a desfășurat prin mijloace electronice, prin intermediul 
platformei online de videoconferință WebEx. 

 
Convocarea ședinței comisiei a fost făcută la solicitarea din data de 

17.07.2023 a doamnei preşedinte Ciceală Ana Maria. 

 

1. CICEALĂ ANA MARIA– PREȘEDINTE – prezent 

2. GRAM ANAMARIA ALINA – SECRETAR - prezent 

3. PURCAREA SORIN – prezent 

4. MUREŞAN MANUELA – prezent 

5. VIŞAN HORIA ALEXANDRU – absent 

6. FLORESCU ADRIAN – CONSTANTIN – prezent 

7. MAXIM MARIUS – CĂTĂLIN – absent 

8. STOICA IOANA – prezent 

9. COMĂNICI ANCUȚA - SORINA – absent 

 
Ordinea de zi a comisiei: 
1. Alegerea unui secretar pentru această şedinţă de comisie 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Întărirea 

capacității Municipiului București în domeniul eficienței 
energetice și energiei regenerabile” în cadrul Apelului pentru 
propuneri de proiecte ”Programul pentru energie în România”, 
domeniu de interes „Cunoștințe sporite privitoare la energia 
regenerabilă, eficiență energetică – sensibilizarea și instruirea 
publicului larg” şi a cheltuielilor legate de proiect. 

 

Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Bună ziua. 

Putem începe.  
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Aşadar putem vota prima dată ordinea de zi. 

 

Asistent comisie 

Bună ziua. 

Cvorumul este de 5 din 9 consilieri. 

Doamna preşedinte, având în vedere că nu este prezent secretarul, 

punctul 1 de pe ordinea de zi ar fi alegerea secretarului.  

Punctul 2 este proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 

„Întărirea capacității Municipiului București în domeniul eficienței 

energetice și energiei regenerabile” în cadrul Apelului pentru 

propuneri de proiecte ”Programul pentru energie în România”, 

domeniu de interes „Cunoștințe sporite privitoare la energia 

regenerabilă, eficiență energetică – sensibilizarea și instruirea 

publicului larg” şi a cheltuielilor legate de proiect. 

 

Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Da. Mulțumesc mult. 

Haideți să votăm. 

 

Asistent comisie 

Puteţi vota. 

5 voturi pentru, 0 abţineri, 0 voturi împotrivă. 

Ordinea de zi a fost aprobată. 

 

Punctul 1, alegerea secretarului pentru şedinţa de astăzi. Dacă 

aveţi propuneri. 

 

Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

O propun pe doamna Anamaria Gram. 
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Asistent comisie 

Se voteaza alegerea unui secretar pentru şedinţa de azi, doamna 

Anamaria Gram. 

Puteţi vota. 

 

6 voturi pentru, 0 abţineri, 0 voturi împotrivă. 

 

Doamna Gram. 

 

Doamna secretar Gram Anamaria Alina 

Mulţumesc. 

 

Asistent comisie 

Punctul 2, Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 

„Întărirea capacității Municipiului București în domeniul eficienței 

energetice și energiei regenerabile” în cadrul Apelului pentru 

propuneri de proiecte ”Programul pentru energie în România”, 

domeniu de interes „Cunoștințe sporite privitoare la energia 

regenerabilă, eficiență energetică – sensibilizarea și instruirea 

publicului larg” şi a cheltuielilor legate de proiect. 

Raport de specialitate al Direcției Generale Management Proiecte 

cu Finanțare Externă. Cei de la direcție sunt în online logați.  

 

Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Bun. Vă rog, dacă puteți să prezentați proiectul pe scurt. 

 

Doamna consilier Mureşan Manuela 

Aș putea să votez? Că eu nu pot să stau. Sunt în trafic și aș putea 

să zic votul înainte?  
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Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Da.  

 

Doamna consilier Mureşan Manuela 

Eu sunt „pentru”. 

Puteți consemna votul meu pentru ca să ies din ședință?  

 

Asistent comisie 

Sigur. Consemnăm în procesul verbal „pentru”.  

 

Doamna consilier Mureşan Manuela 

Mulțumesc frumos, la revedere și scuze, dar am prins traficul. La 

drum. Mă scuzați. 

La revedere.  

 

Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

La revedere. 

Dacă puteți prezenta, vă rog. Nu știu cine este alături de noi de la 

Direcția Generală Management Proiecte cu finanţare externă? 

 

Domnul şef serviciu Istrate Cristian – Direcţia Management Proiecte 

cu finanţare externă 

Bună ziua. Cristian Istrate.  

Încep prin a vă reaminti că acest proiect a fost și în ședința 

anterioară de Consiliu, pe 29.06 și am avut toate avizele din partea 

comisiilor. Doar că cu consilierii generali au dorit să completăm practic 

proiect de hotărâre de Consiliu cu detalierea activităților și cu prezentarea 

perioadei de implementare a proiectului, astfel încât să poată să 

primească un aviz favorabil la această ședință de Consiliu. Vă mai prezint 

încă o dată obiectivul general care constă în creșterea cunoștințelor și 

competențelor specifice privind energia regenerabilă, eficiența energetică 
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și securitate energetică la nivelul personalului din Primăria Municipiului 

București și ai instituțiilor subordonate, precum și conștientizarea acestuia 

cu privire la importanța adoptării de tehnologii prietenoase cu mediul. Unul 

din obiectivele specifice ale proiectului, care este cel mai important este 

creșterea gradului de cunoștințe și competențe specifice pentru angajații 

din cadrul Primăriei Municipiul București și instituțiile aflate în coordonare. 

În ceea ce privește accesarea investițiilor în energie regenerabilă, 

eficiență energetică și securitatea energetică în în contextul accelerării 

procesului de tranziție la energia verde. Practic, încercăm ca astfel să 

putem să depunem proiecte pe fonduri europene, având și angajați 

pregătiți mai bine în acest sens. Foarte important este de știut  că perioada 

de implementare este va fi cuprinse între data semnării acestuia de către 

reprezentantul Primăriei Municipiul București și 30.04.2024. De 

asemenea, pentru cei de la Mecanismul Financiar Norvegian, ne-au rugat 

dacă putem cât mai repede să semnăm contractul de finanțare, 

însemnând chiar astăzi. Au zis că ne pot lăsa 1 zi 2 să zicem. Suntem 

foarte presați.  

 

Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 

Am înțeles și de asta avem ședință astăzi. Convocată extraordinar. 

O.K. Vă mulțumesc frumos, domnule director.  

Vă rog, dacă sunt întrebări din partea colegilor pe acest proiect. Ştiu 

că s-a dezbătut şi în cadrul şedinței de Consiliu General, dar într-adevăr 

are noul raport de specialitate și un nou referat.  

Nu sunt întrebări, așadar, vă rog să supuneți la vot proiectul. 

 

Asistent comisie 

Puteţi vota. 

Cu votul doamnei Mureșan, sunt 6 voturi pentru, 0 abțineri, 0 

voturi împotrivă. Aviz favorabil.  

 

Acesta a fost punctul. 

 

Doamna preşedinte Ciceală Ana Maria 
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Bun. Vă mulțumesc tare mult și vă mulțumesc foarte mult și pentru 

asistență și domnului director Istrate domnului Dancă și domnului de la IT. 

Nu știu cine a fost alături de noi în dimineața aceasta.  

Declar ședința închisă și vă doresc tuturor o săptămână frumoasă în 

continuare. 

 

Ședința comisiei s-a încheiat la ora 8,40. 
 

Notă: Consemnarea voturilor s-a realizat în conformitate cu 
rezultatele generate de platforma online de videoconferință WebEx pe 
care s-a desfășurat ședința, precum şi pe baza votului exprimat verbal de 
către consilierii generali. 
 
 
        PREȘEDINTE                                                     SECRETAR 
CICEALĂ ANA MARIA            GRAM ANAMARIA ALINA
  
 


